
ZÁPIS č. 7/2021 
 ze Zastupitelstva obce Šaratice dne 26.05.2021 

Přítomní:  Dosoudil Libor, Dostálová Ludmila, Drabálek Josef, Holoubek František, 

Janíčková Lucie, Kalouda Karel, Konečný Roman, Málek Miroslav, Pitrová 

Dana, Přerovský Richard,  Schuster Milan, Silnica Marek, Šlahora Dalibor 

                        Rozkopalová Hana – příchod v 19.03 hod, přítomna od projednávaného bodu 

č. 2  

Omluven:                  Horáček Jaroslav                        

Zapisovatel :             Jiráčková Blanka 

Ověřovatel zápisu:   Drabálek Josef, Přerovský Richard 

Místo a čas konání:  sportovní hala Šaratice v 19.00 hod 

1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele, ověřovatelů 
Starosta K. Kalouda zahájil zasedání, přivítal všechny přítomné; konstatoval, že je přítomno 

13 z celkového počtu 15 členů ZO, a to je tedy usnášeníschopné. Zapisovatelkou byla 

navržena p. Blanka Jiráčková, ověřovateli zápisu pan Josef Drabálek a pan Richard 

Přerovský. Zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem.  

Program jednání:  
1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2. Informace o jednání Rady obce 

3. Schválení výběru dodavatele na opravu chodníku na ulici Ostudy 

4. Projednání a schválení účetní závěrky obce Šaratice za rok 2020 

5. Projednání a schválení závěrečného účtu za rok 2020 

6. Žádost ZŠ a MŠ Šaratice – podpora při řešení situace s dalším navýšením počtu žáků 

ve škole 

7. Žádost TJ Šaratice o poskytnutí dotace ve výši 30 000,- Kč 

8. Novostavba RD Šaratice par.č. 579, 578/2 – p. I. Šemberová – žádost o souhlas 

s umístěním stavby, s dokumentací, souhlas s připojením na obecní komunikaci  

9. VaK Vyškov – projednání dodatku č. 1 ke smlouvě  o zajištění provozu a pachtu 

vodohospodářského díla 

10. Opatrovnictví S. Matyáš – projednání dodatku č. 3 ke smlouvě o poskytnutí služby 

sociální péče 

11. Rozpočtové opatření č. 4/2021 

12. Různé, úkoly, závěr 

Usnesení 1 : 

ZO Šaratice schvaluje program jednání dle návrhu, zapisovatelkou je p. Blanka Jiráčková, 

ověřovateli pan Josef Drabálek a pan Richard Přerovský 

                        Hlasování :    13 – 0 – 0,  schváleno 
 

 

2. Informace o jednání Rady obce 

- v průběhu projednávaného bodu č. 2 v 19.03 hodin příchod paní Hany Rozkopalové, členky 

ZO, přítomno tedy 14 zastupitelů s právem hlasovat 

Informace podává místostarosta obce, Rada obce projednávala: 

- stížnost na rušení nočního klidu na ulici Kavriánov 

- stížnost  rodiče na přístup pedagogického pracovníka v místní základní škole  

- návrh na pasportizaci veř. osvětlení 

- modernizaci čekárny místního zdravotního střediska 



- přerušení provozu v MŠ o letních prázdninách 

- opravu chodníků na ulici Ostudy - bylo osloveno několik firem, dnes na jednání RO 

proběhlo tzv. „otevírání obálek“ s nabídkami na realizaci opravy chodníků (viz. následující 

dnešní bod č. 3 – schválení výběru dodavatele) 

Usnesení 2 

ZO bere na vědomí informaci o jednání RO. 

                      Hlasování :  vzato na vědomí, nehlasováno 
 

 

 

3. Schválení výběru dodavatele na opravu chodníku na ulici Ostudy 

K realizaci zakázky bylo osloveno několik firem, s nimiž má obec zkušenosti z předešlých 

zakázek. Nabídky dodala firma pana Melichárka z Kobeřic a firma pana Oláha z Nenkovic. 

Hodnotícím kritériem je cena a termín provedení. Výhodnější nabídku podala firma p. 

Melichárka, cena 295.000,- Kč včetně DPH. Jedná se o cenu za práci, dlažba v hodnotě asi 

60 000,- Kč bude hrazena z obecních prostředků. Pan Melichárek přislíbil realizaci letos 

v létě. RO doporučuje vybrat tohoto dodavatele.  Bude opravován chodník na ulici Ostudy od 

tzv. šk. bytovek  k domu pana Vyskočila, k parku. 

Usnesení 3 

ZO schvaluje  výběr dodavatele na opravu chodníků na ulici Ostudy – firmu pana Petra 

Melichárka z Kobeřic. 

                      Hlasování :  14 – 0 – 0, schváleno 
 

 

4. Projednání a schválení účetní závěrky obce Šaratice za rok 2021 

Členové ZO byly se zněním účetní závěrky seznámeni. 

Usnesení 4 

ZO schvaluje účetní závěrku obce Šaratice za rok 2020 sestavenou ke dni 31.12.2020 

Hlasování :  14 – 0 – 0 , schváleno   

 

 

5. Projednání a schválení závěrečného účtu obce Šaratice za rok 2020 

Členové ZO seznámeni se závěrečným účtem obce Šaratice za rok 2020. Následně ZO přijalo  

Usnesení 5 

ZO schvaluje závěrečný účet obce Šaratice za rok 2020 včetně všech příloh a vyjadřuje 

souhlas s celoročním hospodaření, a to bez výhrad. 

Hlasování: 14 – 0 – 0, schváleno 

 

 

6. Žádost ZŠ a MŠ Šaratice – podpora při řešení situace s dalším 

navýšením počtu žáků ve škole 

Od září 2021 opět dojde k navýšení počtu žáků v místní škole, budou opět dvě 1. třídy – bude 

chybět kmenová učebna. Jako nejjednodušší řešení je stávající počítačovou učebnu v půdní 

vestavbě změnit na kmenovou třídu. V tom případě je třeba počítačovou učebnu řešit jako 

mobilní – mobilní box s notebooky a dalším potřebným vybavením. Pořizovací cena cca 



300000,- Kč.  Stávající pevně instalované počítače ke školní výuce nyní již dosluhují.  

Následuje diskuze: 

- bude vhodné pro zastupitele, kteří mají zájem sjednat schůzku přímo ve škole s ředitelkou, 

kde budou vysvětleny podrobnosti 

Z diskuze vyplynulo 

Usnesení 6 

ZO Šaratice schvaluje tento postup – bude dohodnuta schůzka zastupitelů  ve škole 

s vedením, kde dojde k dovysvětlení žádosti. Dále bude projednáno  a rozhodnuto na 

dalším jednání ZO.  

Hlasování: 14 – 0 – 0, schváleno 

 

 

 

 

7. Žádost TJ Šaratice o poskytnutí dotace ve výši 30000,- Kč 

ZO seznámeno s žádostí TJ Šaratice o poskytnutí dotace ve výši 30000,- Kč na náklady na 

dokončení revitalizace travního povrchu.  

- navrženo také, že ZO bude po TJ požadovat  tabulku s vyčíslením, za co bude či byl utracen 

již poskytnutý příspěvek z rozpočtu obce na rok 2021 ve výši 100000,- Kč. Dále požadováno i 

vyčíslení dosavadních nákladů na výměnu travního povrchu. 

Usnesení 7 

ZO schvaluje následující postup – po TJ Šaratice bude vyžádána tabulka s vyčíslením – 

využití poskytnutých  100000,- Kč z rozpočtu obce Šaratice + vyčíslení  dosavadních 

nákladů na výměnu travního povrchu. Na dalším jednání ZO po dodání požadovaných 

podkladů bude o žádosti TJ rozhodnuto. 

Hlasování: 14 – 0 – 0, schváleno 

 

 

 

8. Novostavba RD Šaratice, par.č. 579, 578/2 – p. I. Šemberová – žádost o 

souhlas s umožněním stavby, s dokumentací, souhlas s připojením na 

obecní komunikaci 

Členové ZO byli seznámeni s žádostí i projektovou dokumentací. 

Usnesení 8  

ZO Šaratice souhlasí s umístěním stavby, s dokumentací pro ohlášení stavby. 

Hlasování: 14 – 0 – 0, schváleno 

 

 

Dále bylo žádáno o souhlas s připojením stavby na místní komunikaci. V této souvislosti  

jednal starosta obce na SÚ ve Slavkově u Brna – stávající komunikace svým stavem 

neodpovídá požadavkům stavebního řízení – problematika bude řešena dále v bodu č. 12 – 

různé, úkoly, závěr. 
 



9. Vak Vyškov – projednání dodatku č. 1 ke smlouvě o zajištění provozu a 

pachtu vodohospodářského díla 

- členové ZO byli seznámeni  s žádostí i změním dodatku 

Usnesení 9 

ZO souhlasí s dodatkem č. 1 ke smlouvě o zajištění provozu a pachtu 

vodohospodářského díla se společností Vak Vyškov  a pověřuje starostu podpisem 

dodatku. 

Hlasování: 14 – 0 – 0, schváleno 

 

10. Opatrovnictví S. Matyáš – projednání dodatku č. 3 ke smlouvě o 

poskytnutí služby sociální péče 

Členové ZO byli seznámeni se zněním dodatku. 

Usnesení 10 

ZO schvaluje dodatek č. 3 ke smlouvě o poskytnutí služby sociální péče – opatrovnictví 

p. S. Matyáš a pověřuje starostu podpisem dodatku. 

Hlasování :  14 – 0 – 0, schváleno 

 

 

11. Rozpočtové opatření 4/2021  

- starosta seznámil ZO s položkami rozpočtového opatření č. 4/2021 

Usnesení 11 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2021 

Hlasování: 14 – 0 – 0, schváleno  

 

 

12. Úkoly, různé, závěr 

- v návaznosti na dnes projednávaný bod č.8 – novostavba RD I. Šemberová – připojení 

sjezdu na místní komunikaci – stavba v ulici podél fotbalové hřiště podává starosta obce tuto 

informaci:  

V této lokalitě je plánovává i stavba RD manželů Šolcových a je pravděpodobné, že zde bude 

zájem o stavbu domků od dalších zájemců a vlastníků pozemků v této lokalitě.  

Starosta obce informuje o dnešním jednání na SÚ ve Slavkově u Brna, z něhož vyplynulo, že 

aby stavebníci obdrželi stavební povolení, musí místní komunikace odpovídat požadovaným 

standardům. To znamená komunikace o šířce cca 3 metry např. s jedním „zálivem“. Jedná se 

o místní komunikace podél fotbalového hřiště – tj. od domu pana Daňka až po dům p. M. 

Kaloudy nahoře nad hřištěm. Vybudování adekvátní komunikace by vyšlo na  cca 1600000,- 

Kč. Se stavebníky, kteří by měli zájem o připojení se na tuto komunikace by byla uzavřena 

smlouva o finančním podílu na vybudování této komunikace. Nyní je aktuální zpracovat 

projekt na zbudování této místní komunikace podél fotbalového hřiště. Z diskuze vyplynulo 

Usnesení 12a 

ZO schvaluje zpracování projektu na místní komunikaci podél fotbalového hřiště 

v Šaraticích a pověřuje starostu dalšími potřebnými kroky. Pokud cena za zpracování 

projektu nepřesáhne částku 50000,- Kč, rozhodne o výběru zpracovatele na svém 

jednání Rada obce Šaratice 

Hlasování: 14 – 0 – 0, schváleno  



V úterý 22.6.2021 se koná v Besedním době Valná hromada společnosti Respono. Nutné 

delegovat zástupce za obec Šaratice k jednání. 

Usnesení 12b 

ZO deleguje jako zástupce obce Šaratice k účasti na Valné hromadě společnosti 

RESPONO p. Karla Kaloudu, starostu obce a pověřuje jej hlasováním za obec Šaratice. 

Hlasování: 14 – 0 – 0, schváleno  

 

 

- Starosta obce dále informuje, že jsme bohužel neuspěli s žádostí o dotaci na JMK na Úpravu 

zahrady ZŠ a MŠ Šaratice  u programu „Podpora rozvoje venkova Jihomoravského kraje“ 

- Starosta informuje, že pro potřeby zastupitelů bylo zřízeno PC úložiště pro podklady 

k jednání zastupitelstva, všichni členové ZO obdrželi přístupové údaje, e-mailem obdrží 

napříště pouze pozvánku na jednání, do podkladů  nahlédnou přes úložiště. 

- p. Hana Rozkopalová dotaz k dotaci na opravu povrchu spor. areálu – starosta sděluje, že 

zatím nemáme žádné informace. Paní Rozkopalová má dále dotaz k hospodaření DSO Litava 

– zda se příspěvek od jednotlivých obcí promítnul pozitivně do hospodaření svazku – starosta 

obce jako předseda svazku sděluje, že výbor DSO teprve bude schvalovat účetní závěrku a 

závěrečný účet svazku za rok 2020 – návrh závěrečného účtu bude od 27.5.2021 zveřejněn i 

na úředních deskách jednotlivých obcí svazku. 

-  Dotaz na dosud nepropojené domácnosti – stále jsou některé domácnosti v Šaraticích  na 

novou kanalizaci a ČOV nepřipojeni.  

- p. Miroslav Málek upozorňuje na po zimních měsících opět poničenou komunikaci za 

školou – starosta informuje, že je v řešení, jedná s firmou o zapravení výmolů stříkanou 

směsí. Starosta chce také zjistit na kolik peněz by vyšla oprava této komunikace v případě 

použití kvalitnější metody. 

- p. Hana Rozkopalová – dotaz k kdysi uvažované jednosměrné ulici za školou – odpovídá 

starosta, byla oslovena firma Trasig, která se zabývá dopravním značením. Komunikace je 

v obou směrech napojena na silnici ve správě SÚS JMK – bude tedy nutné i vyjádření Policie 

ČR.  

 

S ohledem na skutečnost, že byl program zasedání č. 7/2021 vyčerpán, starosta poděkoval 

všem za účast a jednání ukončil ve 20.25 hod. 

   

Pozn. : U záznamu hlasování je pořadí : PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

     (např. 8 – 1 – 1 ) 

Zapsáno : 03.06.2021,  zápis má 5 stran 

 

Zapsal :  Blanka Jiráčková                             ………………………………… 

 

Ověřil:     Josef Drabálek                                          ………………………………… 

 

                Richard Přerovský                      ………………………………… 

 

 

Starosta : Karel  KALOUDA       ………………………………… 


